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La consellera general indepen-
dent, Sílvia Bonet, està dis-
posada a renunciar a la seva 
condició de parlamentària a ple 
temps si la continuïtat d’aques-
ta situació després de la seva 
marxa de Socialdemocràcia i 
Progrés (SDP) genera dubtes.

Així ho va explicar ahir la 
mateixa consellera general, en 
una compareixença per defen-
sar-se de les crítiques rebudes i 
exposar la seva versió dels fets, 
on va assegurar que no ha estat 
ella qui “ha volgut fer un cavall 
de batalla d’aquesta qüestió 
sinó que han estat els altres els 
que han volgut polemitzar”.

A més, Bonet, que va insistir 
a deixar en mans de Sindicatu-
ra la decisió final sobre la seva 
continuïtat com a parlamen-
tària a ple temps tot i que no 
va descartar renunciar-hi fins 
i tot abans, es va refermar en 
la voluntat de continuar com a 
consellera general “per conti-
nuar fent la feina en favor dels 
ciutadans”, una qüestió que va 
voler desvincular del tot del fet 
de mantenir finalment o no la 
plena dedicació.

La consellera general, que 
va assegurar “no haver vist” 
l’informe jurídic encarregat 
per SDP i tramès a Sindicatu-
ra que qüestiona aquesta con-
tinuïtat com a parlamentària 
a ple temps, va explicar que 
s’havia compromès amb el seu 
excompany de formació, Víctor 
Naudi,  a continuar aportant el 
10% del salari a SDP si seguia 

com a consellera a dedicació 
plena.

Precisament, interpel·lada 
per la inhibició i l’actitud man-
tinguda fins ara per Sindicatu-
ra, Bonet va assegurar “no sa-
ber si Sindicatura havia d’haver 
actuat abans per aturar aques-
ta situació” i va admetre que 
“mai m’hauria imaginat que es 
po gués arribar a aquest punt”.

D’altra banda, i després que 
des d’SDP s’hagués instat la 
parlamentària a justificar un 
seguit de despeses fetes en el 
marc de la seva tasca a la de-
legació del Consell d’Europa, 
Bonet va explicar que ha con-
feccionat un dossier “amb tota 
la justificació” de la tasca realit-
zada a l’organisme europeu, ja 
que “crec que hem de ser trans-

parents”, un dossier que ha fet 
arribar al síndic general.

Així mateix, la consellera 
general va incidir que, com és 
pràctica habitual, va portar els 
comptes i les factures de les 
despeses fetes en les darreres 
participacions en el Consell 
d’Europa al comptable i que, un 
cop fet això, “ja no he tornat a 
veure els comptes perquè se’ls 
va quedar el senyor Naudi”, de 
manera que “no he pogut fer la 

feina de seguiment”.
Finalment, Bonet, que va 

destacar que fins ara havia vol-
gut “mantenir un perfil baix” 
per defugir i “evitar la confron-
tació” davant una “situació difí-
cil”, va recordar que va decidir 
abandonar SDP per “diferències 
polítiques”. En aquest sentit, la 
consellera independent, que va 
reiterar el seu desacord en qües-
tions com la decisió de marxar 
de la comissió BPA i de no for-
mar part del pacte d’Estat per 
a la negociació amb la UE, va 
precisar que es continua “sen-
tint còmoda amb el programa 
electoral” que portava la for-
mació als comicis del 2015 però 
“no amb els moviments que ha 
fet el partit”, que considera que 
s’han allunyat del programa.

Bonet, disposada a renunciar a la 
dedicació plena si genera dubtes
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El conseller general de Socialde-
mocràcia i Progrés (SDP), Víc-
tor Naudi, va enviar la setmana 
passada a la seva excompanya 
de formació i ara consellera in-
dependent, Sílvia Bonet, una 
carta en què li reclama que apor-
ti la documentació escaient per 
justificar despeses fetes aquests 
dos primers anys de legislatura 
per valor de més de 5.600 eu-
ros, pagaments que no estarien 
degudament acreditats.

Així ho va explicar ahir el 
parlamentari d’SDP, que també 
va trametre una carta al síndic 
general informant-lo de la seva 
intenció, arran de la decisió de 
Bonet d’abandonar la formació, 
de poder formular els comptes 
del període comprès entre el 30 
d’abril del 2015 i el 30 d’abril 

del 2017 perquè puguin ser au-
ditats i poder fer-los-hi arribar 
els primers dies de juny.

En aquest sentit, Naudi va 
explicar que durant la revisió 
de les despeses fetes es va cons-
tatar que hi havia una sèrie de 
pagaments “que no estaven 
suportats per les necessàries 
justificacions documentals, ja 
siguin factures o rebuts signats 
pels destinataris”, motiu pel 
qual es va demanar a Bonet que 
aportés la documentació cor-
responent.

El parlamentari, que també 
va informar el síndic dels re-
queriments d’informació fets 
a Bonet, va detallar els paga-
ments més significatius, alguns 
dels quals, va assegurar, “fets 
fora del període de sessions del 
Consell d’Europa”. Així, va posar 
d’exemple una “factura atípica” 

d’un hotel de Londres, per un 
import de 163,24 euros, amb 
data 16 d’agost del 2016 i per 
tant fora del període de sessi-
ons, i dues factures més, per un 
import de 196,02 i 176,22 eu-
ros, respectivament, d’un altre 
establiment hoteler amb data 
del 21 de març passat, factures 
on s’indica que l’habitació era 
ocupada per dos adults.

Naudi va esmentar també 
altres factures no prou docu-
mentades de desplaçaments a 
València, Madrid i París, així 
com dietes a Montenegro per 
un import de 1.105 euros sense 
justificar l’activitat parlamentà-
ria que va motivar el desplaça-
ment, així com dos reintegra-
ments en efectiu, de 600 i 400 
euros, sense cap factura justifi-

cativa i dues factures d’hotel (de 
532,80 i 117,10 euros) per uns 
imports coincidents amb paga-
ments efectuats pel Consell Ge-
neral en el mateix període.

D’altra banda, Naudi i Bartu-
meu, que van voler deixar clar 
que “no s’acusa de res a ningú” 
i que només es demana infor-
mació, que confien que Bonet 
aportarà, van explicar que tam-
bé hi ha albarans de materials 
d’oficina per valor de 880,60 
euros però no les factures cor-
responents, així com dos paga-
ments, de 5.428 i 4.071 euros, 
a un despatx d’advocats per uns 
treballs d’assessorament.

En aquest sentit, Naudi va 
precisar que es tracta d’uns 
treballs encarregats “sense cap 
acord previ” per Bonet de cara a 
l’elaboració d’una proposició de 
llei de la infermeria, i va afirmar 
sentir-se “traït i enganyat” per 
aquest fet, ja que havien parlat 
de la possibilitat de fer aquesta 
proposició de llei, tot i que pre-
vi acord en el si de la formació i 
si comptaven amb la signatura 
d’un altre conseller general per 
poder-la presentar.

SDP reclama a la consellera 
que justifiqui despeses per 
valor de més de 5.600 euros
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